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INTERPELACJA ,l{Ą ałŁ
w sprawie: naprawienia nawierzchni ulicy Mirowskiej

Zwracam się z uprzejmą prośbą o wykonanie prac zabezpieczających
nawierzchnię ulicy Mi rowskiej przed postępującym zniszczeniem.

CharakterysĘczne podłuzne pęknlęcia nawierzchni bltumicznej
tzw. ,,pajączki,,, występują na odcinku od uIicy Złotej do ulicy Morenowej.

Pęknięcia wokół studzienek kanaIizacyjnych zauważaIne są Ra
odcinku ulicy Mirowskiej od ulicy Morenowej do ulicy Falistej.

Jestem przekonany, ze działanie słuzb drogowych z zastosowaniem
właściwej technoIogii przyczyni się do zahamowania postępującego
procesu niszczenia nawierzchni ul icy Mirowsklej. W moim przekonaniu
lnterwencja na tym etapie przYczYni się do wydłuzenia zywotności
nawierzchni i oddali w czasie konieczność zaawansowanych
techno|ogicznie napraw i remontów z zaangazowaniem dużych środków
flnansowych.
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